

2019
Photos & Video Price List & Description
相片和影片價目表及訂購詳情

- Order Package (Classical Ballet/Contemporary Dance/Group Dance) online on or before **5 August, 2019** to enjoy **10% discount**.
- Each Package includes stage photos and video for the same competition only.
- 於 **2019 年 8 月 5 日**或之前於網上訂購組合(芭蕾舞/現代舞/群舞) · 可享有 **9 折優惠**
- 每一個組合只可包括同一場比賽的影片及相片

Items 項目	Description 詳情	Price (HKD) 價格 (港幣\$)
Package 組合 (Same Competition 同一場比賽)	<p>1. Stage Photos for 1 Competition</p> <ul style="list-style-type: none"> - All photos of one of your ballet/contemporary dance/group dance performance, around 20-30 photos, depending on the length of the variation <p>2. Stage Video for 1 Competition</p> <ul style="list-style-type: none"> - One of your ballet/contemporary dance/group dance performance high resolution video in full length shot. <p>1. 1 場比賽的演出相片</p> <ul style="list-style-type: none"> - 你芭蕾舞/現代舞/群舞其中一場演出的全部相片 · 約有 20 至 30 張相片 · 這數量視乎變奏長度而定 <p>2. 1 場比賽的演出影片</p> <ul style="list-style-type: none"> - 你芭蕾舞/現代舞/群舞其中一場舞台演出的影片 · 以全身鏡頭高清拍攝 	\$680
Video 影片	<p>Stage Video for 1 Competition</p> <ul style="list-style-type: none"> - One of your ballet/contemporary dance/group dance performance high resolution video in full length shot. <p>1 場比賽的演出影片</p> <ul style="list-style-type: none"> - 你芭蕾舞/現代舞/群舞其中一場舞台演出的影片 · 以全身鏡頭高清拍攝 	\$380
Photo 相片	<p>Stage Photos for 1 Competition</p> <ul style="list-style-type: none"> - All photos of one of your performance of ballet/contemporary dance/group dance, around 20-30 photos, depending on the length of the variation <p>1 場比賽的演出相片</p> <ul style="list-style-type: none"> - 你芭蕾舞/現代舞/群舞其中一場演出的全部相片 · 約有 20 至 30 張相片 · 這數量視乎變奏長度而定 	\$350
Award Ceremony Photo 獲獎相片	<p>Your own high-resolution photos of receiving awards</p> <ul style="list-style-type: none"> - For award winners only - Photos quantity depends on your award quantity <p>你個人獲獎高清相片</p> <ul style="list-style-type: none"> - 只限得獎者訂購 - 相片數量視乎獲獎數量 	\$200

Online Order Description 網上訂購詳情：

- 1) Package, Video and Photo orders are available to order online:
<https://www.asianballetcompetition.com>
- 2) Order **Package** online on or before **5 August, 2019** to enjoy **10% discount**.
- 3) Fill in the online order form, submit and settle the payment through PayPal or credit card.
- 4) Accept Hong Kong Dollar only.
- 5) If you change your order after **5 August, 2019**, you will not be able to enjoy the package discounted price and need to pay the price difference.
- 6) You may choose to pick up a USB memory stick at the Photo & Video Selling Counter (available on the **NEXT DAY** of your competition to **9 August, 2019**)
- 7) Or choose to receive a download link by email on **24 August, 2019**.

- 1) 組合、影片及相片可於網上訂購：<https://www.asianballetcompetition.com>
- 2) 於 **2019 年 8 月 5 日** 或之前在網上訂購**組合**可享有 **9 折優惠**
- 3) 填妥網上訂購表格、提交並以 PayPal 或信用卡付款
- 4) 只接受港幣付款
- 5) 如於 **2019 年 8 月 5 日** 之後更改訂單，將不可獲得組合折扣優惠，並需補回差價
- 6) 你可選擇在相片及影片服務台收取 USB 記憶體 (在比賽翌日至 **2019 年 8 月 9 日** 派發)
- 7) 或選擇於 **2019 年 8 月 24 日** 經電郵收取你的下載連結

On-Site Order & Items Descriptions 現場訂購及項目詳情：

A. Package, Video and Photos for Stage Competition

- 1) Fill in the Order Form and settle the payment at the Photo & Video Selling Counter on 2/F
- 2) Only accept CASH in Hong Kong Dollar or Chinese Yuan Renminbi (HKD1: CNY1).
- 3) You may choose to pick up a USB memory stick at the Photo & Video Selling Counter (available on the **NEXT DAY** of your competition to **9 August, 2019**)
- 4) Or choose to receive a download link by email on **24 August, 2019**.

比賽演出組合、影片及相片

- 1) 於 2 樓相片及影片服務台填妥訂購表格及繳費
- 2) 以港幣或人民幣 (港幣\$1:人民幣¥1) 現金付款
- 3) 你可選擇在相片及影片服務台收取 USB 記憶體 (在比賽翌日至 **2019 年 8 月 9 日** 派發)
- 4) 或選擇於 **2019 年 8 月 24 日** 經電郵收取你的下載連結

B. Award Ceremony Photos

- 1) For award winners only
- 2) Fill in the Order Form and settle the payment at the Photo & Video Selling Counter after the award ceremony
- 3) Only accept CASH in Hong Kong Dollar or Chinese Yuan Renminbi (HKD1: CNY1).
- 4) You will receive a download link by email on **24 August, 2019**.

獲獎相片

- 1) 只限得獎者訂購
- 2) 於頒獎禮結束後，到服務台填妥表格訂購你個人高清獲獎相片及繳費
- 3) 以港幣或人民幣 (港幣\$1:人民幣¥1) 現金付款
- 4) 你將於 **2019 年 8 月 24 日** 經電郵收取你的下載連結